

## 2024 我要告白!! 募集你的課程推薦 Call for learning experience.

承辦單位	學發中心	承辦人	徐芷萱
電話	03-2652057	Email	sallyhsu@cycu.edu.tw

即日起至 113/10/11

參加資格：中原大學在校學生(大學部)

每門課程限 3 名推薦，先報名先審核哦~

1.推薦修讀 112-1 及 112-2 學期課程，分享心得(每人限推薦 1 門)。

2.1 個字 1 元，每篇最多以 300 字計價(300 元)。

推薦課程不包含基本知能科目(如:英文、體育、宗教哲學及人生哲學)。

3.審查結果將於 113/10/25 公告公告於 i-touch。

4.經審查核可者，即可獲得稿費，請於公告後 1 星期內至學生學習發展中心(維澈 406)簽署稿費領據及授權書。若期限內未完成程序，逾期視同放棄。

5. 徵收文章供學發中心分享、宣傳應用。

課程推薦徵稿址:<https://itouch.cycu.edu.tw/go/?w=5900@forms>

Call for learning experience.

Until Oct 11th, 2024

Participation qualifications: Chung Yuan University students (University).

Each course is limited to 3 recommendations, register first and review first.

1. Recommend to take 112-1 and 112-2 semester courses, and share your experience (each person can only recommend 1 course).

2. One character is NT\$1 and each article is priced at a maximum of 300 words (NT\$300).

The recommended courses do not include basic intellectual subjects (such as: English, physical education, philosophy of religion and philosophy of life).

3. The review results will be announced on i-touch on Oct 25th, 2024.

4. Those who have been reviewed and approved can get the manuscript fee. Please sign the manuscript fee receipt and authorization letter at the Student Learning Development Center (Dickson Lee Hall 406) within 1 week after the announcement. If the procedure is not completed within the time limit, overdue will be deemed as a waiver.

5. Collection of articles for the Center for Learning Enhancement to share, publicize and apply.

Submission

link <https://itouch.cycu.edu.tw/go/?w=5900@forms>